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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:2885 Branden på Polarbröds fabrik

Natten till måndagen den 24 augusti 2020 brann Polarbröds fabrik i Älvsbyn 
ned till grunden. Ett mycket hårt slag för kommunen och Norrbotten.

En vecka senare, den 31 augusti, besökte arbetsmarknadsminister Eva 
Nordmark tillsammans med statsministern Älvsbyn och lovade inför ett 
medieuppbåd att regeringen skulle hjälpa Älvsbyn. Arbetsmarknadsministern 
säger bland annat i en intervju till SVT ”Älvsbyborna ska veta det att hela 
regeringens fulla stöd finns bakom Älvsbyborna och företaget. Och vi kommer 
att göra det som står i vår makt för att se till att stötta upp både företaget och 
Älvsbyn.”

Några månader senare, kvällen före julafton, meddelar regeringen sitt beslut att 
inte tillåta gruvbrytning i Laver, strax utanför Älvsbyn. En gruva som direkt 
och indirekt hade gett mer än 3 000 arbetstillfällen.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Vad har ministern och regeringen hittills gjort för att hjälpa Älvsbyn efter den 
dramatiska branden på Polarbröds fabrik?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-18
Besvaras senast
2021-05-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


